
Svenska Kyrkans Unga i Täby (org.nummer 816000-6626)
Styrelsemöte 23-02-21

Protokoll 23-01

Styrelsemötesprotokoll 2023-02-21

Närvarande

Ordförande Axel Legelius (AL), Vice ordförande Boel Petrén (BP), Kassör Karl Bellander (KB),

Sekreterare Alexandra Jirvall (AJ), Alice Karlsson (AK), Daniel Nordin (DN), Ebba Ugander (EU), Gustaf

Björling (GB), Max Östlund (MÖ), Samuel Mattsson Nilsson (SMN), William Lindell (WL)

Frånvarande

Åhörare

Plats

Studierummet, Tibble Kyrka

§1 Mötets öppnande

Nyvalde ordföranden Axel Legelius öppnar mötet kl 18:14.

§2 Val av mötesordförande

Styrelsen beslutade

att välja Axel Legelius till mötesordförande.

§3 Val av sekreterare

Styrelsen beslutade

att välja Alexandra Jirvall till sekreterare.

§4 Val av justerare

Styrelsen beslutade

att välja Gustaf Björling och Karl Bellander till justerare.

§5 Mötets beslutanderätt

Mötet hade beslutanderätt på 11 personer.
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§6 Fastställande av föredragningslista

Styrelsen beslutade

att fastställa föredragningslistan i sin helhet.

§7 Föregående protokoll

Styrelsen beslutade

att lägga protokoll (22-09) till handlingarna.

§8 Introduktion från ordförandeparet

AL förklarar vad styrelsen gör och vilken innebörd styrelsearbetet har. AL förklarar att man har ett

visst ansvar när man sitter i styrelsen och att man ska försöka gå på de flesta styrelsemöten och

aktiviteter som kommer att hållas. BP förklarar vidare om ansvarsdelen och hur man ska bete sig kring

varandra i styrelsen och föreningen. AL säger att man ska prioritera styrelsen och att man ska våga

prata under mötena. Vidare förklarar AL regler kring att köra hyrbil och körkort samt milersättning för

om man tar egen bil till läger eller andra aktiviteter. AL och BP går också igenom vad som ska tas upp

på detta möte. BP förklarar GDPR och att man ska tänka på att man måste fråga innan om vi får lägga

upp en bild på till exempel Instagram eller hemsidan. Alla personer som är med på en bild måste

enligt GDPR ge sitt samtycke om bilden ska kunna läggas upp på exempelvis Instagram.

§9 Val av firmatecknare

Styrelsen beslutade

att välja Axel Legelius till firmatecknare för verksamhetsåret 2023/24.

Styrelsen beslutade

att välja Boel Petrén till firmatecknare för verksamhetsåret 2023/24.

Axel Legelius och Boel Petrén tecknar var för sig.

§10 Val av kontaktpersoner

Styrelsen beslutade

att välja Axel Legelius och Boel Petrén till kontaktpersoner för verksamhetsåret 2023/24.

§11 Val av registeransvarig

Styrelsen beslutade
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att välja Samuel Mattsson Nilsson till registeransvarig för verksamhetsåret 2023/24.

§12 Val av ekonomiassistent

Styrelsen beslutade

att välja William Lindell till ekonomiassistent för verksamhetsåret 2023.

Karl Bellander lämnar mötet klockan 19.02.

Mötet har nu beslutanderätt på 10 personer.

§13 Val av övriga poster inom styrelsen

Styrelsen beslutade

att välja Daniel Nordin och Ebba Ugander till kommunikatörer för verksamhetsåret 2023.

Styrelsen beslutade

att välja Gustaf Björling till registerassistent för verksamhetsåret 2023.

Alice Karlsson lämnar mötet kl 19:05.

Mötet har nu beslutanderätt på 9 personer.

§14 Utvärdering årsmöte

Årsmötet skedde i Sällskapsrummet i Tibble Kyrka mellan kl 10.00 och 15.00. Det var 27 deltagare på

årsmötet varav 11 var från föregående styrelse. Cateringen var i år igen från Jaktvillan och alla beslut

togs med Ja-rop. Det blev inga personval. Årets medlem var William Lindell och årets ängel var

Vendela Bodin. I presidiet satt Svante Rinalder som presidieordförande och Elin Grundström som

presidiesekreterare. En ny valberedning bestående av Filip Kamensky Eriksson, Kajsa Sörnäs och Oscar

Lagerlöf valdes. MÖ säger att han tyckte att årsmötet rullade på bra. BP säger att hon tyckte att mötet

gick bra och det var skönt att mötet var mycket effektivt, BP tyckte också att maten från Jaktvillan var

mycket god. GB säger att han tyckte att årsmötet hade ett bra flow och att han hade blivit positivt

överraskad av mötet, då han trott att mötet skulle vara ointressant. DN säger att han håller med vad

alla innan tycker och han tyckte att årsmötet var lyckat. AL säger att han är nöjd över att alla fem

vakanser till styrelsen kunde fyllas och att han är mycket tacksam för det. DN säger att han tyckte att

årsmötet i år var bättre än tidigare år. Han säger att det är lättare för folk att ta sig till mötet när det

hålls i Tibble kyrka, än när man måste åka buss till Karlberg över dagen. MÖ säger att han tyckte att

det var bra medlemsrekrytering. BP nämner förra årets årsmöte. Hon säger att många tyckt att det är

skönare och tryggare att ha mötet i Tibble Kyrka då det är närmare och lättare att ta sig dit. AL säger

att folk inte lockas till årsmötet som de gjort tidigare år. Han säger att anledningen till detta är för att

många lockas av just lägerkänslan de får ute på Karlberg och att det inte blir samma typ av lockning

nu när mötet hölls i Tibble Kyrka. GB föreslår att man skulle kunna ha årsmötet ute på Karlberg

vartannat år och i Tibble Kyrka vartannat. Han säger att detta hade kanske lockat fler personer att

vara med på årsmötet. BP och AL anser att om årsmötet är på olika ställen varje år kan det skapa
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förvirring och att det därför är bättre att årsmötet hålls på samma plats varje år. AL säger att det är

lättare och billigare för styrelsen att ha det i Tibble kyrka. AL säger även att till nästa årsmöte ska det

vara bättre marknadsföring till mötet så att fler blir lockade att komma på mötet. AL frågar styrelsen

vad de tyckte om årets verksamhetslåt. Både MÖ och DN svarade att de tyckte att det var roligt att

höra låten och att detta var en rolig överraskning.

§15 Utvärdering Äldre-SKUL

Årets Äldre-Skul skulle varit 13-15/1- 23. Lägret ställdes in på grund av ett lågt antal deltagare. AL

frågar styrelsen hur vi kan göra nästa år för att få fler deltagare till lägret. AL säger att han tror att

orsaken till att det var så lågt intresse kan vara att det helt enkelt är för tidigt på året och föreslår att

nästa äldre-skul kan vara senare på året, exempelvis februari/mars. BP föreslår att styrelsen ska vara

mer tydliga kring när lägret är och vara tydligare med att folk ska anmäla sig i god tid innan lägret. BP

säger att hon tror att julen kan ha varit en av anledningarna till att folk inte kom ihåg att anmäla sig till

lägret då man ofta har mycket att tänka på och mycket att göra under jultiderna. BP säger att folk inte

har tid att tänka i december vad som ska hända året efter och därför inte tänkt på att anmäla sig till

lägret.

§16 Utvärdering Kollektvädjan

AL förklarar kollekten som gick till SKU Riks och SKU Täby. AL berättar att kollekten gick till SKU Riks

29/1 och till SKU Täby 12/2. AL säger att representanter från styrelsen var ute i församlingens heliga

rum på alla gudstjänster för att läsa den kollektvädjan som hade skickats ut. BP säger att hon var en

av de representanterna som samlade in kollekten under de båda tillfällena. Hon tyckte att det var

mysigt att gå på en mässa som inte var ungdomsmässa. Hon säger att det är en helt annan känsla på

högmässorna än vad det är på undomsmässorna. BP säger att hon tyckte att det var kul att vara där

och att hon fick höra från många äldre som var på mässan att det var roligt att hon var där och att de

fick ett ansikte på SKU. BP säger också att många äldre gärna vill se fler yngre som närvarar på

högmässorna och frågar styrelsen hur vi kan göra för att få högre närvaro från SKU till de andra

mässor som anordnas i församlingen än ungdomsmässorna. GB föreslår att 2 personer från styrelsen

varje vecka ska gå på en högmässa för att öka SKUs närvaro. AL säger att han tycker att det skulle vara

bra om fler unga ville gå på högmässorna generellt och inte bara de som sitter i styrelsen. WL var

också en representant från SKU under kollektvädjan i Näsbyparks kyrka och säger att han tyckte att

mässan var fin och att det var en vacker kör som sjöng under mässan. WL föreslår att vi ska

schemalägga aktiviteterna så att vi kan gå på en högmässa gemensamt i samband med aktiviteten. BP

nämner att SKU Täby har fått feedback att det vi gör i vår organisation inte alltid kopplas till det

kristna livet och att vi måste komma ihåg att vi faktiskt är en del av en kristen församling. BP säger att

hon tycker att WLs förslag låter som en bra idé för att få SKU att jobba tillbaka det kristna arbetet. AL

säger att styrelsen ska bli mer mottagliga att skilja på den kristna församlingen och SKU men samtidigt

förena dem. BP säger att vi kan gå på en högmässa och därefter ta oss någonstans i närheten för att

ha en aktivitet. AL säger att han hört på en högmässa att de äldre tyckt att det är roligt att den yngre

verksamheten är med på högmässorna.

§17 Årets stora aktiviteter och deras datum

AL går igenom årets stora aktiviteter och dess datum.

Museibesök 19/3
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Earth Hour 25/3

Medlemsaktivitet, Golf med Gott Gott (Minigolf med tårtkalas) 1/4

Vår-SKUL 14-16/4 (preliminär bokning)

DÅM 22/4

Fortbildning i Första Hjälpen, sker någon gång i maj

Sportaktivitet, laserdome 14/5

Sommarfestival 3/6

Ledarupptakt 30/8

Upptaktsveckan 4-6/9

Volleybollturnering 9/9

Höst-SKUL 1 6-8/10

Höst-SKUL 2 13-15/10

Höst-SKUL 3 20-22/10

Midnattsvolleyn november

Fortbildning i psykisk hälsa, kommer att ske i tidig november

Jul-SKUL 24-26/11

Påskskuffé 6/4

Födelsedagsskuffé (sku 30 år) 27/4

Karaokeskuffé 1/ 6

Brädspelsskuffé 21/9

Halloweenskuffé 26/10

Julskuffé 14/12

AL vill undvika att det blir mycket att marknadsföra på en gång, tycker att vi ska sätta datum på allt

redan nu, lättare att hålla koll på.

Mötet ajourneras till 20.00

Mötet återupptas 20.01

§18 Verksamhetsgrupperna

a) Genomgång

AL håller en genomgång om vilka verksamhetsgrupper som finns och vad de innebär.

b) Val av styrelsens representanter

Styrelsen beslutade

att välja William Lindell till sammankallande för Skuffégruppen

att välja Max Östlund till sammankallande för Musikgruppen

att välja Ebba Ugander och Daniel Nordin till sammankallande för Mediagruppen

att välja Axel Legelius till sammankallande för Festivalgruppen

c) Riktlinjerna

AL gick igenom riktlinjerna. BP tycker att första möten för varje verksamhetsgrupp är viktigt,
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främst mediagruppen.

d) Skuffégruppen

Behöver göras inköp så snart som möjligt. Inventering kommer att göras på torsdagens skuffé.

Medlemsrekrytering ska ske löpande. AL, BP och WL är ansvariga att köpa in.

e) Musikgruppen

En ny chatt ska skapas och det ska frågas om vilka som vill vara kvar. Schema inför kommande mässor

ska göras och medlemsrekrytering ska ske löpande.

f) Mediagruppen

Ska starta igång. Extra fokus kommer att ligga på att få in medlemmar! Mediagruppen ska också

arrangera en talkshow.

§19 Vårens mässor

Mässor under och efter sportlovet hålls av styrelsen. 2/3 första mässan med styrelsen. Totalt ska vi

hålla 14 mässor under våren. AL gör ett schema där varje ledamot ansvarar för en mässa. Man måste

inte nödvändigtvis hålla den mässan man får, men man ansvarar för att någon gör det.

§20 Earth Hour

Earth hour kommer att ske 25/3 kl 20- ca 22. Det ska kunna spelas brädspel och chillas. Det ska även

anordnas en andakt med musik.

BP tar ansvar för aktiviteten.

Ebba Ugander lämnar mötet kl 20:39

Mötet har nu beslutanderätt på 8 personer.

Styrelsen beslutade

att sätta en budget på 800kr till Earth Hour.

§21 Sportaktivitet

Vi ska anordna en sportaktivitet under våren.

Styrelsen beslutade

att anordna Bön och Laserdome som sportaktivitet.

SMN tar ansvar för aktiviteten som kommer att hållas den 14/5.

§22 Annan aktivitet

Utöver Earth Hour och Bön och Laserdome ska en ytterligare aktivitet anordnas. AL föreslår att

återinföra förra årets succéaktivitet, Golf med Gott Gott där vi först spelar minigolf och sedan har

tårtkalas.
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Styrelsen beslutade

att anordna Golf med Gott Gott som en av vårens aktiviteter

SMN tar ansvar för aktiviteten som kommer att hållas 1/4.

§23 Vår-SKUL

Under årsmötet insågs det att Vår-SKUL var bokat samma helg som DÅM, vilket inte skulle fungera. AL

bokade då om till 14-16/4 vilket var det enda datum som Karlberg var ledigt under våren. Detta är

dock under påsklovet vilket inte är optimalt. Det finns en möjlighet att ett av ledarutbildningens läger

ställs in och då skulle vi kunna ta den helgen istället vilket är 5-7/5 vilket styrelsen ämnar göra.

Styrelsen beslutade

att välja Axel Legelius till lägerchef, Boel Petrén till vice lägerchef och William Lindell till

lägerledning.

Alexandra Jirvall lämnar mötet kl 20:51.

Mötet har beslutanderätt på 7 personer.

Styrelsen beslutade

att välja Boel Petrén till ny sekreterare.

§24 Distriktsårsmöte

Distriktsårsmötet hålls 22/4 i Skarpnäck. Vi måste fylla 17 ombud till DÅM. 9 personer är redan valda

till ombud av årsmötet och styrelsen ansvarar för att fylla resterande 8 platser. BP säger att det är

mycket viktigt att så många som möjligt i styrelsen kommer på DÅM.

Styrelsen beslutade

att välja Max Östlund, Samuel Mattsson Nilsson, William Lindell och Daniel Nordin till ombud till

DÅM.

Alice Karlsson återansluter till mötet kl 21:01.

Mötet har nu beslutanderätt på 8 personer.

§25 Sommarfestivalen

Sommarfestivalen är 3/6. Vi kommer starta igång festivalgruppen. Medlemsrekrytering är viktig

eftersom det är en nystartad versamhetsgrupp.

§26 Museibesök

På årsmötet beslutades det att SKU ska besöka ett museum. DN föreslår tekniska museet. BP ger

förslaget att åka till Uppsala för mässa i Uppsala domkyrka och visning i Domkyrkan.
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Styrelsen beslutade

att sätta budget på 2500 kr till museibesöket.

BP och GB tar ansvar för att undersöka hur aktiviteten kan genomföras.

§27 Representation

I sommar ska vi reppa på alla konfirmationsläger. Alla styrelsemedlemmar ska åka ut på ett läger,

samt utomstående. AL ska maila alla gruppansvariga och fråga om datum.

§28 Fortbildning

Fortbildning i första hjälpen kommer att anordnas i maj.

KB ansvarar för att boka den.

§29 Ekonomi

AL säger att vi har fått vårt bidrag på 200 000 kr från församlingen. Tilläggsanslag kan komma att bes

om senare under året om vi följer budget. Det kan ta ett tag för KB och WL att komma igång med

bokföring eftersom KB ännu inte har varken nycklar eller tillgång till bankkontot. AL ska assistera med

detta.

§30 Milersättning

AL berättar vad milersättning är och hur mycket man får. 18.50 kr är den nuvarande milersättningen,

men höga bränslepriser gör att det inte räcker. Skatteverkets officiella siffra för milersättning har höjts

från 18.50 till 25kr för att kompensera för detta och då skulle vi kunna göra detsamma.

Styrelsen beslutade

att höja milersättningen till 25 kr/mil.

Alice Karlsson lämnar mötet kl 21:17.

Mötet har nu beslutanderätt på 7 personer.

§31 Styrelse-Kick-Off

MÖ föreslår Escape Room till Styrelse-Kick-Off och styrelsen håller med.

Styrelsen beslutade

att välja Escape Room och middag som styrelse kick-off.

DN ansvarar för bokning av Escape Room.

Styrelsen beslutade

att sätta en budget på 3500 kr för styrelse kick-off
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§32 Styrelsetröjor

Alla nya ledamöter ska få en ny hoodie. Vi kommer att fortsätta med samma design för att hålla det

enhetligt med dem som suttit längre och för att vi inte anser att det går att motivera att köpa in nya

tröjor till dem som suttit längre, både av ekonomiska skäl och av miljöskäl.

Styrelsen beslutade

att. sätta en budget på 3100 kr för inköp av nya styrelsetröjor

KB ansvarar för att köpa in dem.

§33 Policys

AL berättar om vår miljöpolicy och uppmanar ledamöterna att gå in i styrelse-drive:n och läsa den och

applicera den i styrelsearbetet.

§34 Nycklar

Styrelsen beslutade

att Axel Legelius, Boel Petrén, Karl Bellander och Samuel Mattsson Nilsson ska få nycklar till Tibble

kyrka.

§35 Individuella samtal

Al och BP kommer vilja ha samtal med alla ledamöter i styrelsen. Tiderna som erbjuds finns på söndag

5/3 och onsdag 8/3.

§36 Vårens möten

De datum som sattes för kommande styrelsemöten är: 21/3, 18/4, 15/5, 21/8.

§37 Mail

Alla har fått en styrelsemejl. Lösenorden finns på drive:n.

§38 Styrelse presentationer

BP berättar om att styrelsen ska presentera sig på Instagram. Dessa är varje persons datum:

Axel 22/2

Boel 23/2

Karl 24/2

Alexandra 25/2

Alice 26/2

Daniel 27/2

Ebba 28/2

Gustaf 1/3

Max 2/3

Samuel 3/3
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William 4/3

§39 Lösenord och inloggningar

Styrelsen beslutade om nya lösenord.

§40 Övrigt

§41 Mötets avslutande

Mötet avslutas 21:39

Protokollet har godkänts och justerats av

__________________________

Axel Legelius

Mötesordförande

__________________________

Alexandra Jirvall

Sekreterare

__________________________

Boel Petrén

Sekreterare

__________________________

Gustaf Björling

Justerare

__________________________

Karl Bellander

Justerare
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